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PROTOKÓŁ NR 152.2018 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 21 sierpnia 2018 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Grzegorz Gabryelski - Starosta 

2. Rafał Mikuła - Wicestarosta 

3. Dariusz Orzeszko - Członek Zarządu 

4. Ferdynand Sańko - Członek Zarządu 

 

oraz: 

Remigiusz Biłous - Skarbnik Powiatu 

 

a także: 

Czesław Toczyński - Dyrektor Biura Starosta 

 

Posiedzenie otworzył Starosta, Grzegorz Gabryelski, po czym ustalono porządek obrad. 
 

PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilita-

cji Osób Niepełnosprawnych w 2018 r. 

2. Sprawy budżetowe, w tym: 

- podjęcie uchwał, 

- przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konsultacji programu współpracy powiatu 

międzyrzeckiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi dzia-

łalność pożytku publicznego.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie wydania opinii o pozbawieniu odcinków dróg kategorii 

dróg gminnych poprzez wyłączenie z użytkowania, jako drogi publicznej. 



BS.0022.1.23.2018 

 

936 
_____________________________________________________________________________ 
Protokół Nr 152.2018 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Międzyrzeczu z dnia 21 sierpnia 2018 r. 

 

5. Rozpatrzenie spraw z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrze-

czu. 

6. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

8. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

 Starosta przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Międzyrzeckiego w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowe-

go Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 r. 

 Zarząd skierował projekt do dalszych prac Rady Powiatu. 

Ad. 2 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w bu-

dżecie na 2018 r. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 83.2018. 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Międzyrzeckiego w sprawie 

zmiany w uchwale budżetowej na 2018 r. 

 Zarząd skierował projekt do dalszych prac Rady Powiatu. 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Międzyrzeckiego w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2018 - 2027. 

 Zarząd skierował projekt do dalszych prac Rady Powiatu. 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Międzyrzeckiego w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Przytoczna. 

 Zarząd skierował projekt do dalszych prac Rady Powiatu. 

 Skarbnik przedstawił wniosek Dyrektor Domu Dziecka w Skwierzynie w sprawie 

zabezpieczenia środków na sporządzenie kosztorysu i projektu budowlanego moderniza-

cji sieci centralnego ogrzewania budynku głównego oraz budynków lokatorskich w Do-

mu Dziecka. Zarząd Powiatu zabezpieczył na ten cel kwotę 20 tys. zł. Po dwukrotnym 

przeprowadzeniu zapytań ofertowych wpłynęła jedna oferta, która wynosi 33.210 zł. W 
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związku z powyższym Dyrektor placówki wnioskuje o zabezpieczenie brakującej kwoty, 

która umożliwi sporządzenie projektu nowej instalacji grzewczej. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

 Starosta przedstawił wniosek Gminy Przytoczna o dofinansowanie zadania prze-

budowy drogi gminnej w Chełmsku w kwocie 100 tys. zł. Wystosowane zostało pismo 

informujące, że Powiat udzieli Gminie wsparcia finansowego i przekaże dotację w kwo-

cie 100 tys. zł., ze środków uzyskanych z odszkodowania za tereny przejęte przez Gminę 

pod drogi gminne w Rokitnie. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek i potwierdził wystosowanie pismo. 

 Skarbnik przedstawił sprawozdania z wykonania budżetu według stanu na dzień 

31 lipca 2018 r. skierowanych do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze.  

 Zarząd przyjął przedstawione sprawozdania i skierował je do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

 Starosta przedstawił rozliczenie dotacji udzielonej przez Powiat. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 3 

 Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia kon-

sultacji programu współpracy powiatu międzyrzeckiego z organizacjami pozarządowymi 

i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 84.2018. 

Ad. 4 

 Starosta przedstawił dwa wnioski Urzędu Gminy Przytoczna w sprawie wydania 

opinii w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej w Chełmsku oraz Goraju. Przed-

stawił dwa projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawie wydania opinii o pozbawieniu 

odcinków drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania, jako drogi 

publicznej. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wnioski i jednogłośnie podjął uchwały Nr 85.2018 i 

Nr 86.2018. 
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Ad. 5 

 Starosta poinformował o spotkaniach stron porozumienia w sprawie budowy ob-

wodnicy Trzciela, które odbyły się w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Lubu-

skiego w Zielonej Górze. W trakcie spotkania Marszałek Województwa zapewniła, że 

Województwo zabezpieczy dodatkowe środki na budowę obwodnicy, stanowiącą różnicę 

pomiędzy wstępną kwotą zapisaną pierwotnie w porozumieniu a wynikająca z kosztorysu 

sporządzonego przez wykonawcę projektu budowlanego w proporcjach zapisanych w 

zawartym porozumieniu. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad potwierdziła 

gotowość do budowy ronda, które skomunikuje obwodnicę z dk Nr 92. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta przedstawił wniosek mieszkańców sołectwa Kuźnik w sprawie wybudo-

wania traktu pieszo – rowerowego w ciągu drogi powiatowej Międzyrzecz- Bukowiec od 

przejazdu kolejowego w Międzyrzeczu – Wybudowanie do miejscowości Skoki. Odpo-

wiedzi na wniosek udzieli Zarząd Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu. 

 Zarząd zapoznał się z wnioskiem. 

 Starosta przedstawił do wiadomości dwa pisma ZDP w Międzyrzeczu przesyłają-

ce projekty aneksów do Burmistrza Trzciela i Wójta Gminy Pszczew w sprawie realizacji 

dodatkowych prac w Chociszewie oraz przebudowy odcinka drogi w Silnej. Obie sprawy 

były omawiane na poprzednim posiedzeniu Zarządu. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 6 

 Starosta przedstawił pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego 

w Zielonej Górze w sprawie wyznaczenia miejsc magazynowania odpadów na terenie 

Powiatu oraz odpowiedź udzieloną przez Wydział Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 7 

 Zarząd przyjął i podpisał protokół Nr 151.2018 z dnia 7 sierpnia 2018 r.  
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Ad. 8 [wolne wnioski] 

 Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 Termin następnego posiedzenia ustalono na 29 sierpnia 2018 r. w Starostwie Po-

wiatowym w Międzyrzeczu przed sesją Rady Powiatu. 
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PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. ............................................ 

2. ............................................ 

3. ............................................ 

4. ............................................ 

 

 

Protokołował: Łukasz Ruta 


